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 31.1.24פרוטוקול ישיבה מיום 
אלירן  , מנהל  התיכון - עופר טסמנהלת  חטיבת הביניים,  - מנהל הגימנסיה; יעל שלום –בוביץ דני לי הנהלה:

 רכזת פדגוגית - רוית גלעם, הספר סגן מנהל בית - דיין

 

(, , דלית רוזנצוויג כהן 7(, שרה גל )יא'/7'ב+י1'ט(, רויטל בראונר )5'/בנואמה ארזה )י(, 2נטלי שלף )יא/: הורים

  (4"א, י5ט') חן. ענת (2'/ח, נתיב מזרחי )(2'יריקי אגם )(, 7, יב/5י/)

 

 על סדר היום:

 עדכון הנהלה .1

 עדכונים מהוועדות .2

 , ובכלל ניקיון שירותים2ירותים מזוהמים ולא נקיים  בשכבת ט קומה ש   .3

 בע מסוים של חולצה חינוך גופני ביטול צ  .4

 ניסיון נוסף לצאת השנה -גדנ"ע .5

 מדבקות על סווטשירש .6

 דכון על העשייה הרגשית של הצוות החינוכי בימים אלהע .7

 

 דיווחי הנהלה:

 

 דני ליבוביץ, מנהל הגימנסיה:    

 חוזרים בשבוע הבא. – 2מורים בלבד במילואים  4כרגע 

 לות חורף.חיסורים עקב מיש הרבה ביטולים וח

 לרוב אין טעם. –לא מכניסים מורים מחליפים  –יב  –יא  בשכבות

 ימי הורים עברו בהצלחה.

 יש בעיות עם אישורים. אין אישור ללינת שטח.. בקרוב  -"ב א, י"טיולים שנתיים חוזרים: י

 תקופת הרישום לבתי ספר הוארכה בשבוע נוסף.

 לקלוט את הילדים המפונים. מגויסיםמפונים בבית הספר. הצוות והתלמידים מאוד  31כרגע 

 .אתגר גבול לקראת יום הזכרון. מבחינת התוכן

 



  יעל שלום, מנהלת  חטיבת הביניים:

 שגרה: למידה, בחנים, מבחנים.

 .התוצאות טובות –כיתות ט: התחילו למידה בקפסולות 

 .'י -ל  'ט שיחות מעברים מ

 למידה משותף בספרייה לילדים מפונים ותלמידים שלנו.מרכז 

 מיפוי שכבתי בשכבת ז' ושכבת ט'

 טורניר שח מט בית ספרי היה מוצלח מאוד.

 

 עופר טס, מנהל  התיכון:

 .ברוכה שגרה ופעילויות חברתיות

 לקראת מעבר לתיכון. ערבי מגמות. –הכנה לכיתות ט' 

 

  רכזת פדגוגית, רוית גלעם

 כלל. בית הספר עשה מאמץ לתת תעודות ולפגוש הורים בבתי ספר אחרים לא היו תעודות במחצית

 חוזרים להתרכז במיומנויות קריאה, כתיבה בחטיבה ובתיכון.

 מעבירים השתלמות בתחום למורים נוספים.

 

 בראשות דרור )נטלי עדכנה מהפרוטוקול( ועדה פדגוגיתעדכון הו

 

 התגייסות של המורים למילוי מקום של המורים החסרים  -

 להעלות את המודעות לחינוך גופני, להזמין את הרכזת לישיבת הוועדה הפדגוגית -

לקיים מפגש בוועדה עם רונית על מנת לשמוע ממנה על התפקיד שלה והתיווך בין התלמידים  -

 לצבא

עדכוני מועצת התלמידים )רונית עידכנה שמועצת התלמידים של החטיבה העליונה התחילה  -

 לעבוד.

 

 ענת כהן בראשותועדת כספים 

 נפגשו פעמיים.

 ה גביית התשלומים של ההורים עכשיו חזרו לגבות.צרבעקבות המלחמה נע

 מחירי הטיולים עלו מאוד מהשנה שעברה.

 

 

 

 



 

 נושאים שוטפים

האם לבטל צבע התנהל שיח  –סמל וכ' יון מחודש על התלבושות. האם לאפשר מדבקות של ד -

חברי הוועד חשבו  להגיע לספורט עם חולצה אדומה או שחורה.כרגע ניתן  חולצת ספורט?

 שאין צורך לשנות את נוהג זה.

 .הנושא מטופל – , ובכלל ניקיון שירותים2ירותים מזוהמים ולא נקיים  בשכבת ט קומה ש -

ועד ההורים פנה לנציג משרד , נעשו מאמצים רבים ונשלחו מכתבים – ניסיון נוסף לצאת השנה -גדנ"ע -

אך אין הדבר תלוי  טחון.יהחינוך על מנת לקדם את הנושא ובנוסף העביר מכתב שהופנה גם למשרד הב

 בהנהלת הגימנסיה.

חברי הוועד ביקשו לעלות בשנים הבאות את הנושא קודם לכן כדי שיהיה אפשר להתארגן ולפעול מבעוד 

 מועד.

 


